
  

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde 

Den 23. februar 2022 fra kl. 17.30–19.45 – afd. Glumsø 

 

Tilstede: Stefan, Rikke Milan, Rikke Marcher, Maria F, Lisbeth, Kaya, Martin, Søren, Bendt, 

Tina, Sisse, Palle, Maria S, Mette og Stine 

Fravær: Nikolaj 
 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

184 - 17.30-17.35 

Dagsorden  
 

• Dagsorden er godkendt 

185 - 17.35-17.55 

Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejderrepræsentanter, 
nyt fra afdelingerne 
(I) 
 

• Status Corona: Der er ikke længere podeteam på skolen og der 
deles kun selvtest ud i tilfælde af smitte i en klasse. 

• Status planlægningsgrundlag og antal 0. klasser 22/23: 
I kommende skoleår fordeles klasser efter 28 distriktsbørn i 
klasserne. Der oprettes dermed ikke en ekstra 0. klasse på 
afdeling Holsted. 
Det betyder der kommer tre 0. klasser på Holsted, to 0. klasser 
på afdeling Herlufmagle og to 0.klasser på afdeling Glumsø. 

• Status bod om mandagen på Glumsø: 
Der er elevrådsmøde på mandag, hvor det bliver drøftet videre. 

• Der vil være ansættelsessamtaler på afdeling Holsted til en 
barselsstilling. 

186 – 17.55-18.15 

Tilretning af 

skemastruktur/ringetidssæt – 
obs på skoledagens længde 
særligt spc. kl. udskoling  
(B) 

• Tilpasning af skemastruktur. Muligheden for at reducere 

frikvarter med 5 minutter i det sidste frikvarter for mellemtrin 

og udskoling. Forslag er her vedhæftet. 
• Intentionen er at afkorte skoledagen for mellemtrinnet og 

udskolingen med yderligere 15 minutter pr. uge, således vi har 
afkortet skoledagen med det maximale i.f.t §16.d.  

• Ønske om reduktion af to lektioner yderligere for spec. klasse 
udskoling – således de har 6 lektioner pr. dag for 

udskolingsklasserne? 
• Ønske at reducere 0.-6. klassernes timetal fra 29 til 27 lektioner 

om ugen.  
 

 
Som der er drøftet tidligere i bestyrelsen, så har været politisk 
fokus på at skoledagen skal være så kort som muligt inden for de 

lovgivningsmæssige rammer. Dette er skolebestyrelse og V-Med 
fortsat interesseret i, så længe det er inde for lovens rammer.  
 
Bestyrelsen godkender at der skæres 5 minutter af pausen efter 6. 

lektion, således vi udnytter §16D optimalt, og kommer så langt ned 
i timetal vi kan inden for folkeskoleloven. Skulle frihedsgraderne 

blive forlænget, så vil vi reducere skoledagen med 2 lektioner for 
0.-6. klasse og 1. lektion på 7.-9. klasse 
 
Bestyrelsen godkender reduktion af timetallet for spec. klasserne i 
udskolingen, således at de i skoleåret har 30 lektioner i stedet for 
32 lektioner.  
 



  

184 - 17.30-17.35 

Dagsorden  
 

• Dagsorden er godkendt 

185 - 17.35-17.55 

Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejderrepræsentanter, 
nyt fra afdelingerne 
(I) 
 

• Status Corona: Der er ikke længere podeteam på skolen og der 
deles kun selvtest ud i tilfælde af smitte i en klasse. 

• Status planlægningsgrundlag og antal 0. klasser 22/23: 
I kommende skoleår fordeles klasser efter 28 distriktsbørn i 
klasserne. Der oprettes dermed ikke en ekstra 0. klasse på 
afdeling Holsted. 
Det betyder der kommer tre 0. klasser på Holsted, to 0. klasser 
på afdeling Herlufmagle og to 0.klasser på afdeling Glumsø. 

• Status bod om mandagen på Glumsø: 
Der er elevrådsmøde på mandag, hvor det bliver drøftet videre. 

• Der vil være ansættelsessamtaler på afdeling Holsted til en 
barselsstilling. 

Bestyrelsen godkender den ønskede reduktion for 0.-6. årgang i 
spec. klasserne. Ligeledes en reduktion på yderligere 2 lektioner. 

Reduktionen under forudsætning af at der er transportmulighed, 
eller opsyn med de elever der først kan komme hjem efter 6. 
lektion. Hvis ikke de er tilmeldt SFO.  

187 – 18.15-18.35 

Godkendelse af valgfag for 9. 
klasse i 22/23 
(B) 
 

• Gennemgang af ønskede valgfag for skoleåret 22/23 for 9. 
klasserne. Herefter en beslutning om disse valgfag skal tilbydes. 

 

De ønskede valgfag godkendes til udbud.  
 

Pause 

 
 

188 – 18.40-19.10 
Budgetopfølgning 
(I/B) 
 

• Henrik Bergman deltager og giver en status på budgettet.  
• Overvejelse om det fortsat ønskes en prioritering af udeområde 

på Holsted.  
 
Skolebestyrelsen tager orienteringen til efterretning. 
Skolebestyrelsen ønsker, at prioriterer en opkvalificering af 
udeområdet på Holsted, som tidligere planlagt og budgetteret. 
Mellem 500.000-700.000 kr.    

 

189 – 19.10-19.25 
Høring til facilitetsplan for de 
tre afdelinger 

(B) 
 

• Høring i forhold til de tre facilitetsplaner for de tre afdelinger. 
Arbejdsmiljøgrupperne mødes senest uge 8, og deres 
kommentarer sendes ud til jer, når de er klar. 

 
Faciliteringsplanerne udarbejdes for at få et indblik i, hvordan man 
skal prioritere anlægsudgifterne på skoleområdet over en 10-årig 
periode for at have de bedste faciliteter for vores elever. 
 
Skolebestyrelsen bakker op om de udsendte kommentarer, og 
sender deres kommentarer til Stefan senest mandag morgen d. 

28/2, såfremt der skal yderlige med i høringssvaret.   

 

190 – 19.25 -19.35 

Valg til skolebestyrelsen  
 

• Kort gennemgang af tidsplan (vedhæftet) 
• Hvordan orienterer vi øvrige forældre? 
• Hvilke tanker gør vi som bestyrelse i forhold til ny periode? 
 

Gennemgået og drøftet.  
   



  

184 - 17.30-17.35 

Dagsorden  
 

• Dagsorden er godkendt 

185 - 17.35-17.55 

Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejderrepræsentanter, 
nyt fra afdelingerne 
(I) 
 

• Status Corona: Der er ikke længere podeteam på skolen og der 
deles kun selvtest ud i tilfælde af smitte i en klasse. 

• Status planlægningsgrundlag og antal 0. klasser 22/23: 
I kommende skoleår fordeles klasser efter 28 distriktsbørn i 
klasserne. Der oprettes dermed ikke en ekstra 0. klasse på 
afdeling Holsted. 
Det betyder der kommer tre 0. klasser på Holsted, to 0. klasser 
på afdeling Herlufmagle og to 0.klasser på afdeling Glumsø. 

• Status bod om mandagen på Glumsø: 
Der er elevrådsmøde på mandag, hvor det bliver drøftet videre. 

• Der vil være ansættelsessamtaler på afdeling Holsted til en 
barselsstilling. 

191 – 19.35 -19.40 

Klumme (B) 
 

• Skolebestyrelsen har valgt fast at informere forældre via skriv af 
klumme. Klummen skrives på skift af forældre i bestyrelsen, 
således alle skriver en klumme pr. år. 

• Hvem skriver denne måneds klumme? 

 
Lisbeth og Mette skriver næste klumme 

 

192 – 19.40-19.45 

Evt.  
 

• Forældre på Herlufmagle har bedt om at få tændt lyset på stien 
langs boldbanerne om morgenen i de mørke måneder, såfremt 
eleverne i indskolingen skal benytte havedørene.   

 
 

Punkter til kommende 

møder – næste møde 30/3 på 
Holsted 

 

• Skolebestyrelsens tilsynsopgave (bestyrelsen vælger inden om 
der er områder der særlig ønskes fokus på) 

• Forberedelse til skolebestyrelsens årsberetning 

• Brugertilfredshedsundersøgelsen 2021 – resultat 
• Klumme 
• …… 

• Opmærksomhed på at den nye skolebestyrelse vises rundt på 
de tre matrikler. 

 


